
Zápis z jednání Školské rady 

Datum: 8. 10. 2019, 17:30 

Místo: ZŠ Šimanovská, žákovská kuchyňka 

Základní škola, Praha 9 - Kyje 

Šimanovská 16 

1 9800 Praha 9 

Přítomni: Ing. Jana Chvalinová, Mgr. Miroslav Šulák, p. Pavel Mašek, Mgr. Petr Vršecký 

Host: Mgr. Alena Gabal'ová, ředitelka školy 

Omluveni: Mgr. Bláhová, Šárka Jindrová 

Zapisovatel: Mgr. Miroslav Šulák 

Ověřovatel: Mgr. Vršecký 

Program: 

1. Výroční zpráva za šk. r. 2018/2019

- hlasování: 4 pro schválení, dokument byl schválen.

2. Seznámení se změnami v ŠVP ZV

- změny: nové prostory, nové osnovy předmětů Pracovní činností, Svět práce.

- hlasování: 4 pro schválení, dokument byl schválen.

3. Seznámení s novým doplněným zněním Školního řádu

-změny: používání mobilního telefonu (zatím pozitivní efekt), nové prostory, šatny,
vstup, úplné zrušení papírové žákovské knížky. 

- hlasování: 4 pro schválení, dokument byl schválen.

4. Seznámení s plány na šk. r. 2019/2020.

- ředitelské volno 1.-2. 11.

5. Změny ve škole

- Nová budova tělocvičny, dílny, kuchyňka, zázemí, hřiště pro družinu, sportovní
hřiště, atletická dráha a doskočiště. 



- Využívání nových prostor- pronájem tělocvičny (400,-/h), denně cca 4 h (výnosy
z doplňkové činnosti), pronájem kuchyňky. 

- Nový školní on-line software Edookit- zavedení 09/19. Problémy související
s přechodem ze sw Bakaláři 

- Změny ve složení pedagogického sboru, zaměstnanců školy

- 2 učitelé odešli, 4 noví učitelé, asistenti pedagoga.

- uklízečka pro nové prostory - 0,5 úvazek

- vrátnice - 0,5 úvazek

8. Projekty školy

- projekt Magistrátu MHP v rámci OP PPR - speciální pedagog, mezinárodní
spolupráce se ZŠ v Prešově „Hledání společné historie" - výměnné pobyty (15-20 žáků), cca 
15 000 eur. V Praze v listopadu, v Prešově v dubnu. Žáci 5. tříd budou pracovat ve skupinách. 

- Šablony - projekt MŠMT - aktivity posilující polytechnickou výchovu, DVPP,
financování Školního poradenského centra 

- Vybavení školy pro výuku přírodovědných předmětů

- Nové interaktivní displeje

9. Proběhlé a plánované akce školy

- Listopad

I O. Diskuse k dalším tématům 

- Dietní omezení ve Školní jídelně- je více dětí, které potřebují. Řeší se tak, že dietoložka
navrhne konkrétní jídelníček. Budeme se snažit vyřešit jinak. AG promluví s vedoucím ŠJ.

- Využití výnosů z doplňkové činnosti - investiční fond (např. hřiště pro ŠD), rezervní fond

- Jiný způsob vyvěšování plakátků a letáků u hlavního vchodu.

Zápis ověřil: 

Mgr. Petr Vršecký 
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Mgr. Miroslav Šulák, předseda ŠR 


